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Onderwerp Vraagsteller Vraag Antwoord

Ingekomen stuk 01
Motie onderzoek 
laagfrequent geluid 
windturbines

S. Smit
PvdA-GL

1. In hoeverre zijn er Woudenberg 
ontwikkelingen op het gebied van het 
oprichten van een of meer windturbines?

2. In hoeverre herkent het college de lijn 
van de moties van de genoemde 
regiogemeenten?

1. Voor zover bij ons bekend, zijn er geen 
initiatieven voor het plaatsen van windmolens 
in de gemeente Woudenberg

2. Binnen onze gemeente heerst er geen 
maatschappelijke onrust over de mogelijke 
effecten van laagfrequent geluid o.a. 
veroorzaakt door windmolens. Het college 
herkent zich dan ook (nog) niet in de lijn van 
deze motie. 

Ingekomen stuk 03
Rapport Basis voor 
beleid houtrookoverlast 
en luchtkwaliteit

S. Smit
PvdA-GL

1. In hoeverre spelen dergelijke problemen 
ook in Woudenberg?

1. Incidenteel. In 2018 hebben we geen 
meldingen ontvangen. In 2019 is er een 
melding gedaan.

Ingekomen stuk 05
Motie Denk aan de 
ambulante handel

S. Smit
PvdA-GL

1. In hoeverre spelen zich vergelijkbare 
situaties af in Woudenberg?

1. Wij hebben geen marktverordening. Wij 
wachten met het bezien of aanpassingen 
nodig zijn op de uitkomsten van het 
onderzoek van de CVAH en de landelijke 
discussie daarover.

Ingekomen stuk 07
Gemeentelijke 
rapportage 2018 VRU

M. v/d Hoef
GBW

1. Het aantal adviezen bouw is 419% hoger 
dan vooraf is vastgesteld. U schrijft dat 
het interne proces hierop is aangepast 
zodat dit in de toekomst kan worden 
voorkomen. Waar moeten wij dan aan 
denken? Door aanpassing “ intern 
proces” minder adviezen?

1. Alle aanvragen van verbouwingen dan wel 
bouw werden voorgelegd aan de VRU. Echter 
is dit bij wet niet noodzakelijk. Hierbij kunt u 
denken aan een dakkapel. Intern wordt de 
afweging gemaakt of de aanvraag voor advies 
wordt voorgelegd aan de VRU.

Ingekomen stuk 08 S. Smit 1. Wanneer kunnen we de 1. Door wisselingen in team is per abuis de 
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Voortgangsrapportages 
Beleids- en 
actieplannen 01-10-
2019 – 01-04-2019

PvdA-GL voortgangsrapportage betreffende de 
inclusieagenda tegemoet zien?

2. In hoeverre zijn de voortgangs-
rapportages meegenomen in de 
kadernota?

voortgangsrapportage nog niet opgesteld. Dit 
wordt direct opgepakt en de rapportage volgt 
bij de ingekomen stukken in september 2019. 
De acties uit de agenda lopen wel.

2. De acties worden meegenomen in beleid en 
uitvoering en daarvoor bestemde budgetten. 
U vindt dat niet expliciet terug in de 
Kadernota.

Ingekomen stuk 09
Raadsinfo memo 
Henschotermeer

M. v/d Hoef
GBW

1. Bij de stukken zit de uitnodiging voor de 
informatiebijeenkomst van 18 juni. Op die 
dag werd informatie gegeven over de 
plannen door de exploitanten van het 
Henschotermeer en de YMCA.  Tijdens de 
bijeenkomst kregen bezoekers een 
formulier uitgereikt waarop ze hun hun 
ideeën en gedachten konden weergeven. 
Is deze vorm van inspraak bedoeld om de 
inspraak van betrokkenen bij de 
totstandkoming van een bestemmings-
plan te vervangen? Wij hebben als 
gemeente hier namelijk een ander 
sjabloon voor vastgesteld.

1. Komt er in het kader van het 
bestemmingsplan procedure nog een 
gelegenheid voor omwonenden en 
andere betrokkenen om hun mening te 
geven?

1. Deze bijeenkomst is inderdaad te vergelijken 
met het vooroverleg door de initiatiefnemer 
zoals dat in Woudenberg gebruikelijk is. De 
plannen die nu gepresenteerd zijn omvatten 
ook onderdelen die nu al in bestemmings-
plannen mogelijk zijn en was dus breder dan 
noodzakelijk voor een bestemmingsplan. Op 
basis van de reacties die opgehaald zijn en 
mogelijke ook nog individuele gesprekken, 
worden de plannen verder uitgewerkt en 
aangepast. Hierna zal een bestemmingsplan 
worden opgesteld, hierbij zal vergelijkbaar 
met de Woudenbergse werkwijze verslag 
gedaan worden van het voortraject.

2. Bij het bestemmingsplan zal een formele 
inspraak op het voorontwerp bestemmings-
plan en formele zienswijze traject komen. 
Deze bijeenkomst was de informele mogelijk-
heid om reacties te geven. Wij hebben 
geconstateerd dat diverse direct 
omwonenden, maar ook gebruikers van het 
terrein gebruik gemaakt hebben van deze 
gelegenheid.

Ingekomen stuk 09
Raadsinfo memo 
Henschotermeer

S. Smit
PvdA-GL

1. In hoeverre kunt u iets zeggen over de 
gevolgen voor de natuurwaarden van de 
gepresenteerde plannen?

1. Bij de presentatie heeft men zichtbaar 
gemaakt op welke wijze de natuuronder-
zoeken hebben geleid tot een aanpassing van 
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2. Welke overheden zijn betrokken bij de nu 
gepresenteerde plannen (gemeenten, 
provincie, ....)?

3. U geeft aan dat de raad in september 
geïnformeerd wordt over de procedure. In 
hoeverre betekent dit dat tot de 
afronding van de procedure(s) geen 
ontwikkelingen kunnen plaatsvinden of 
daarop kan worden vooruit gelopen?

4. In hoeverre is er nu sprake van een 
gebiedsvisie?

de eerste plannen. Bij een uiteindelijk 
bestemmingsplan zullen flora en fauna 
onderzoeken beschikbaar zijn.

2. Op 18 juni zijn de plannen van YMCA en 
Henschotermeer gepresenteerd. Op basis van 
de samenwerkingsovereenkomst met Den 
Treek Henschoten wordt het proces begeleid 
door medewerkers van de provincie en de 
gemeenten Utrechtse Heuvelrug en 
Woudenberg.

3. Voor het YMCA gebied is een bestemmings-
plan herziening nodig. Bij het 
Henschotermeer zijn binnen de geldende 
bestemmingsplannen van beide gemeente 
nog wel ontwikkel- en bouw mogelijkheden. 
Men heeft er voor gekozen om eerste alle 
reacties op te halen en dan pas verder te 
gaan met vergunning processen. Het is niet 
uitgesloten dat de komende maanden na 
verwerking van de reactie vergunningen 
aangevraagd worden die passen binnen de 
geldende bestemmingen.

4. Er is sprake van een gebiedsvisie, daarom 
ook de combinatie van YMCA en Henschoter-
meer. De presentatie van 18 juni focust op de 
ontwikkelingen. De compleetheid van het 
geheel, met onderbouwing mobiliteit, natuur 
etc. zal onderdeel zijn van de ruimtelijke 
onderbouwing van het bestemmingsplan. 

Ingekomen stuk 11
Opheffen vrije keus label 
voor 12 

M. v/d Hoef
GBW

1. Tegen de datum van 1 juni 2024 wordt 
door Vallei Wonen en de gemeente 
gekeken of de termijn, voor verplichte 

1. Er is hiervoor op dit moment nog geen 
scenario beschikbaar. Op dat moment kijken 
wij naar het meest actuele woningbehoefte 
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terugkoopwoningen verhuur aan middeninkomens, eenmalig 
met 5 jaar wordt verlengd. Wat te doen 
wanneer Vallei Wonen en de gemeente 
van mening verschillen en er dus een 
patstelling ontstaat? Is hiervoor een 
scenario beschikbaar?

2. Uit de brief van VW blijkt dat de woningen 
als niet DAEB-woningen zijn gekocht van 
Woonstede en daarom nu ook kennelijk 
tegen marktwaarde in hun boeken staan. 
Vraag is of de woningen bij nieuwbouw 
tot de sociale woonvoorraad hoorden en 
of de overdracht naar VW dan wel als 
niet-DAEB had mogen plaatsvinden? Als 
dit tegen de regels was dan lijkt dit een 
voorbeeld van ongeoorloofde onttrekking 
van woningen aan de sociale voorraad. 
Klopt deze constatering?

onderzoek. Daarin wordt het aanbod voor 
middeninkomens meegenomen. Afhankelijk 
van de vraag op dat moment wordt het 
standpunt bepaald en ingenomen. 

2. Bij de nieuwbouw waren deze woningen 
bedoeld als goedkope koopwoningen. Bij de 
ontwikkeling van de waarde van woningen is 
altijd sprake van marktwerking. Door de 
marktwerking van de afgelopen jaren is een 
hogere prijs voor een woning ontstaan. 
Wanneer woningen wisselen van eigenaar 
wordt gekeken naar de waarde op dat 
moment. Vervolgens is het dan van belang 
om de woningen op de juiste manier in de 
markt te zetten. Wanneer een woning qua 
waarde valt onder Niet DAEB dan dient deze 
ook op die manier in de markt gezet te 
worden. Dit is precies wat Vallei Wonen wil 
doen met het verzoek wat zij bij ons 
neerleggen. Het doel van het beschikbaar 
houden van goedkope koopwoningen, zoals 
bij aanvang de bedoeling was, is hiermee 
behouden gebleven

Ingekomen stuk 11
Opheffen vrije keus label 
voor 12 
terugkoopwoningen

S. Smit
PvdA-GL

1. In hoeverre kan er sprake zijn van een 
afname van middeldure huurwoningen op 
termijn? Hoe verhoudt zich dit met de 
behoefte aan dergelijke woningen?

1. Elke 2 jaar wordt er een woningbehoefte-
onderzoek uitgevoerd. In dit WBO wordt ook 
altijd de vraag en het aanbod van 
middenhuur woningen meegenomen. 
Eventuele wijzigingen in beleid zijn 
afhankelijk van de behoefte op dat moment. 
Op dit moment zien wij een sterke vraag naar 
middenhuur woningen en hebben wij mede 
daarom ook ingestemd met het verzoek van 
Vallei Wonen zodat deze woningen verhuurd 
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2. U heeft op 23 mei 2019 schriftelijk 
gereageerd naar Vallei Wonen, na 
bestuurlijk overleg op 19 juni 2018, en 
ingestemd met het voornemen van Vallei 
Wonen. In hoeverre houdt dit in dat er 
sprake is van onomkeerbare situatie, ook 
in de eventuele situatie dat de raad 
andere of aanvullende wensen zou 
formuleren?

3. In hoeverre zijn er mogelijkheden om 
deze woningen te laten 'afdalen' naar 
daeb-woningen?

kunnen worden aan middeninkomens.

2. Het collegebesluit is, zoals u heeft kunnen 
zien, medegedeeld aan Vallei Wonen. Wij zien 
in deze geen andere mogelijkheid omdat de 
woningen niet kunnen vallen in de categorie 
daeb en daarmee alleen voor 
middeninkomens beschikbaar dienen te zijn.

3. Bij de ontwikkeling van de waarde van 
woningen is altijd sprake van marktwerking. 
Door de marktwerking van de afgelopen jaren 
is een hogere prijs voor een woning ontstaan. 
Wanneer woningen wisselen van eigenaar 
wordt gekeken naar de waarde op dat 
moment. Het is niet mogelijk om deze 
woningen te laten afdalen naar daeb-
woningen.
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